
Я Také v Německu se potýkají se stále klesajícími 
H počty chovných klisen. Oproti roku 2014 jejich 

ШЯйШ počet vloni klesl z 83 275 na 81 934. Naopak 
počet plemenných hřebců stoupl z 8 115 na 
8 12b ovšem počet narozených hříbat za po
slední dva roky stoupl z 33 788 na 34 946.
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Soutěžní otázka zní:
Jakou barvu má 
logo e-shopu 
HorseCare?

Odpovědi zasílejte do 6.5.2016 
na redakce@jezdectvi.cz 
V pořadí 10., 20, a 30. správná odpověď 
vyhrává!

2 б ČEŠTÍ CHOVATELÉ
Petr Michálek z Příbora chová českého 
teplokrevníka na Moravě.
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editorial

Pavel Kašný má čerstvě na kontě vítězství ve VP WESTER N
-jak se mu změnil život?

Roman Poláček chce vrátit 
český WRC na výsluní.

Využití beganů je opravdu široké - užiteční 
budou i u dětí!

"i11,11 ...'"уг.

78 Kontaktní čočky při ježdění
79 inzerce
82 Vtipné texty

Jak do všeho zapadá Jezdectví?
Dnešní sloupek není typickým editoria- 

lem. Souvisí totiž s předvolební situací ve 
Svazu chovatelů českého teplokrevníka. 
Věřte, že nikdo z běžných členů svazu nemá 
dobrý pocit z toho, jak se situace vyhrotila 
(více na str. 60), a už vůbec ne časopis Jez
dectví. Víte, jak do toho zapadá?

Náš časopis se pravidelně věnuje chovu 
koní, mé speciální rubriku jak v printu, tak 
v digitálu, díky naší externí spolupracovnici 
Martině Kůstkové se snažíme přinášet co 
nejvíce informací z domova a díky Kateřině 
Hanušové zase ze zahraničního chovatel
ského světa. Samozřejmě s námi spolu
pracují i další autoři - všem touto cestou 
velice děkujeme, přesto jsme si vědomi, že 
nestíháme obsáhnout vše. V roce 2015 jsme 
zavedli rubriku „Jakžijí čeští chovatelé", kde 
jsme představili mnohé z nich {nejinak je 
tomu i v tomto čísle). Jaké bylo naše pře
kvapení, když jsme si na konferenci 2015, 
kam jsme nakonec po přímluvě obyčejných 
členů byli vpuštěni, od předsedy vyslechli, 
že spolupráce s námi je slabší. Přesto jsme 
celý rok pokračovali ve zpravodajství z akcí, 
jako je seriál KMK i jeho finále, korungy, 
svody, přehlídky atd.

V sobotu 9. dubna 2016 jsme byli informo
váni, že naše akreditace na územní chůze 
a celostátní konferenci byla předsednictvem 
jednomyslně zamítnuta a ani nebudou 
zveřejněny zvukové záznamy z oblastních 
schůzí pořízené předsednictvem.

Dne 21 .dubna nám dokonce bylo Vendu
lou Rouškovou spolu se zasláním usnesení 
předsednictva sděleno: „Dovoluji si vám 
oznámit, že toto je poslední zpráva, kterou 
vašemu časopisu poskytuji, neboť Vaše 
nekorektní jednání již přesahuje všechny 
meze slušnosti. A popravdě bych se moc 
divila, kdyby se nenašel někdo, kdo by chtěl 
Vás nebo časopis, pro který pracujete zaža
lovat"

Podle našeho názoru funkcionáři svazu 
nepochopili, že časopis Jezdectví není ča
sopisem předsednictva SCHČT, ale všech
chovatelů a majitelů koní, stejně jako svaz je 
organizací všech chovatelů. My spoléháme 
na přízeň našich čtenářů, a ne těch, kteří 
rozhodují o rozpočtech.

Díky, všichni věrní čten
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